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Теоретическая часть



Тема занятия



Контрольная работа № 2
Грамматические упражнения 
1. Запишите словами
1805; 16; 1996; 567; 25.5; October 12; 25; XX; 11,000,000; 9th
2. Запишите цифрами

One thousand six; twenty-nine; the fifteenth; nineteen twenty-two; three thousand; two fifths; twenty-five point four; May the twentieth; point five; three hundred and thirty-nine.
3. Преобразуйте количественные числительные в порядковые:
25, 100, 21, 5, 12, 13, 20, 346, 31, 2252
4. Определите видовременные формы глаголов в следующих предложениях.   
1. He hasn’t spoken to the dean yet. 

2. New houses are built in our street. 

3. The house will have been built by September. 

4. I had lived in Kiev before I moved to Moscow. 

5. I was given an interesting book. 

6. I thought that the article had been translated.
7. I shall have lived there for a month by the time you come.
5. Поставьте глаголы в нужном времени.

1.The Volga … into the Caspian Sea. (run) 2. Jim’s car … last night. (steal) 3. I … just … (write) a letter and now I … (try) to post it. 4. When I arrived all the guests … already … . (leave) 5. He … (be away) for some months before his first letter came. 6. The article … just … . (translate) 7. This question … at the moment. (discuss) 

 6. Переведите предложения на русский язык. Модальные глаголы и их эквиваленты подчеркните.
1. We must discuss this material. 
2. I could find this material only yesterday 
3. May I take a photo of you? 

4. You ought to be more attentive.
5. Need I come at 9? - No, you needn’t come so early.

6. You should speak more distinctly.

7. I didn’t want to go there but I had to.
8. We were to meet yesterday.
7.  Переведите на английский язык.
1. Он еще не окончил своей работы. 2. К концу года он научился говорить по-французски. 3. Наша работа должна быть закончена как можно скорее. 4. Письмо только что напечатано. 5. Он смог перевести статью без словаря. 6. Мне приходится рано вставать. 7. Я не умею плавать.
8. Преобразуйте активный залог в пассивный и наоборот.
1. The customs officers examined our luggage yesterday. 2. They will build the bridge next year. 3. They are discussing this question at the meeting. 4. The lecture will be attended by many students. 5. He must clean the room. 6. I can’t answer your question. 7. He gave me an interesting book.
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Оценочные средства / форма проверки задания

По английскому языку формой аттестации является экзамен. Для получения аттестации нужно предоставить контрольную работу с выполненным заданием, которое было дано в рамках зимней сессии. По результатам выполненной контрольной работы выставляется экзаменационная оценка.



Сроки отчетности

Крайний срок сдачи работ по английскому языку – 28 мая 2020 г.

Время экзамена – 5 июня 2020 г. (четверг), 13.00.

